
14/09/2023, 22:36 Høringssvar Den Norske Filmskolen - Amekdnf - Outlook

about:blank 1/1

Høringssvar Den Norske Filmskolen

Katarina Launing <katarinalauning@gmail.com>
Wed 13/09/2023 10�21

To:Amekdnf <amekdnf@inn.no>

Innspill, Rapport om sammenslåing av Den Norske Filmskolen og   Fakultet for audiovisuelle
medier og kreativ teknologi Høgskolen i Innlandet

Det har med jevne mellomrom, kommet forslag om sammenslåing mellom Filmskolen og  TV-
fagene på Høyskolen i Innlandet.
Tre utredninger har slått fast at det ville svekke Filmskolens utdanninger.
Den siste av disse, «Aaberge-utvalget», konstaterte at sammenslåing «vil være meget uheldig og
komplisert både organisatorisk, fagpedagogisk og økonomisk.»
Denne konklusjonen gjelder fremdeles i dag.

Da filmskolen åpnet i 1997 var det som en uavhengig, kunstfaglig avdeling ved Høyskolen i
Lillehammer med «vilkår på lik linje med de andre kunstfaglige utdanningene i Norge»
Skolen fikk både mandat og ressurser til å utvikle en «kunstfaglige utdanning på høyeste nivå».

De grundige utredningene som har vært gjennomført tidligere kan ikke settes til side av en svært
tynn rapport, uten forankring i den bransjen som skal ta imot studentene når de er ferdig
utdannet.

Vi mener man nå er i ferd med å avvikle Den Norske Filmskolen slik den ble vedtatt opprettet av
Stortinget i 1992. 

Dette med langsiktige store konsekvenser for norsk film. Dersom Høyskolen i Innlandet ikke kan
ivareta Filmskolens autonomi, bør skolen løftes ut av HiNN.

Mvh Katarina Launing, filmregissør utdannet ved Den Norske Filmskolens regilinje Kull 1 1997-
2001
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